
Referat af generalforsamling i RBU 

onsdag den 6. oktober 2010 kl. 17-18 

Kildegården  

  

1) Valg af dirigent. Erik Larsen, Jokeren blev valgt. 

Dirigenten konstaterede, at generalforsamling var lovligt 

indvarslet og derfor lovlig. Dirigenten oplæste dagsorden. 
 

2) Konstatering af stemmetal. Dirigent gennemgik stemmetal 

og konstaterede hvilke klubber, som var repræsenteret. 
 

3) Formandens beretning. Formand Poul Larsen oplæste 

beretningen. Referenten går ud fra at beretningen 
offentliggøres særskilt. Beretningen blev godkendt med 

akklamation. 

 
3a) Medlemsundersøgelse fra klubdag i marts blev 

gennemgået af Vilhelm ved oplæsning af Vilhelms 

kommentarer til bestyrelsen i marts. Der var ingen 
bemærkninger, kommentarer eller tilføjelser. 

 
Formand Poul Larsens skrivelse til Kulturforvaltningen om 

besparelser vedrørende pedeller på Kildegården var uddelt 

til forsamlingen. Generalforsamlingen gav i enighed 
opbakning til skrivelsen. Poul vil orientere Kultur-

forvaltningen herom. 

 
4) Aflæggelse af Årsregnskab. Kasserer Kirsten Herbst 

gennemgik årsregnskab, som herefter blev godkendt med 

akklamation.  
 

5) Indkomne forslag – herunder kontingent og budget. Budget 

for det kommende år (som fremgik af det uddelte 
årsregnskab) og forslaget om uændret kontingent blev 

godkendt/vedtaget. 

 



6) Valg til bestyrelse. Formand Poul Larsen blev genvalgt ved 

akklamation. I stedet for Vagn Gustafsson, SPAR To blev 

valgt Henning Visti Christensen, R.B.H.I.. I stedet for 
Vilhelm Wedell-Wedellsborg, Trumf blev valgt Poul 

Larsen, Bridge 2001. 

 
7) Valg af 2 bestyrelsessuppleanter. Ebba Kristoffersen, 

Hjerter Dame og Bente Mandrup, Ruder Knægt blev 

genvalgt. 
 

8) Revisor. Lisa Pedersen, Jokeren og Gert Kristoffersen, 

Hjerter Dame blev genvalgt. 
 

9) Eventuelt. Der var spørgsmål til undervisningshold og om 

hvorvidt de af RBU udklækkede elever blev fordelt mellem 
alle klubberne i RBU. Det kunne Poul svare bekræftende 

på. Der var spørgsmål til hvorvidt RBU lever op til det 

formål foreningen blev stiftet med. Poul svarede, at det (jo) 
kan diskuteres. Det blev det så (diskuteret) frem og tilbage. 

Nogle mente, at der er kulturforskelle mellem klubberne. 

Nogle mente, at der ikke er kulturforskelle. Vilhelm 
opfordrede til at fortsætte det gode arbejde med at forbedre 

samarbejdet mellem klubberne. Vilhelm gav udtryk for, at 

klubberne bør slås sammen for at frigøre ressourcer og for 
at bridgen kan arbejde mod nogle i fællesskab opstillede 

mål.  

For referat 
Vilhelm Wedell-Wedellsborg 

 

Godkendt af dirigenten Erik Larsen, Jokeren: ____________________ 


